

## 二〇一八年度統一派位更新資料

### Updated Information on Central Allocation of POA 2018

家長請注意：

- 教育局早前宣布，按當時資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 88 校網的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 32 人（簡稱加派幅度）。
- 按本年 5 月的最新情況，88 校網的暫定派位人數會由每班 32 人下調至 31 人。
- 有關學校的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。一如以往，最終派位學額須視乎小一學位的實際需求而調整，因此，「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）亦會按最終的實際需求而調整（包括減少）。
- 暫時加派的學校會按現行機制獲提供額外資源，確保學生學習效能。

Notes to parents:

- As announced earlier, according to the estimation based on the information at that time, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools in School Net 88 will temporarily increase to 32 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class).
- Based on the latest updated information in May 2018, the provisional number of students allocated to each class of the school in Net 88 will be adjusted from 32 to 31.
- The “Provisional Number of Places for Central Allocation” of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. As in the past, the actual number of places for allocation will be adjusted subject to the actual demand for Primary 1 places. Hence, the “Provisional Number of Places for Central Allocation” listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including a decrease) subject to the actual demand for Primary 1 places.
- The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.